



Östhammars Sport Klubb

Sektionsmöte 13 januari

kl. 18.00 på IP

Fotbollssektion

Närvarande: Jessica, Dan, Gabriella (Teams), Gert (Teams), Lars-Ove, Katarina, Micke (Teams), Nicolas (Teams), Anna (Teams)

Föreslagen dagordning

1. **Mötets öppnande**
2. **Fastställande av dagordning**
3. **Föregående protokoll**
4. **Ekonomi**
 - a) *Ekonomirapport*
Katarina rapporterar hur ekonomin ser ut.
Uppmärksamma Birgitta Burmans bortgång. 1000 kr till cancerfonder samt en blomma till begravningen.
 - b) *Milersättning 2022*
18 kr/mil från tidigare år, beslut att fortsätta med samma ersättningsnivå.
 - c) *Sponsring*
Tackansons för föregående år, faktura på ca 4000kr kommer att komma. Micke har skickat ut tackmejl till sponsorerna.
Inför året har vi 35 000 kr säkrade, av ca 110 000kr som varit under tidigare år.
 - d) *Cafeteria*
Inbrott i cafeterian, skedde under julhelgen. Krossat fönster och upplåst framdörr.
5. **Information**
 - a) *Söndagsmöte*
Låg närvaro under det senaste mötet, som var i november.
Inget möte under januari, L-O gjorde ett utskick till ledare den 13 januari.
Nästa söndagsmöte blir 20 februari.
 - b) *HS*
Lugnt.
 - c) *HÖFF*
Positiva tongångar, ledare har tillkommit. Daniel Åkerlöf har

tackat ja till ordförandeposten. Sekreterare behövs.

d) *SVFF/UFF*

Uppdaterade restriktioner som vi inte berörs av.

6. Fotbollsverksamheten

a) *Lag och ledare*

Gällande damlaget tar Johan Holmgren mest ansvar för träningarna, Gert tar matchning av div 4-laget, med ev hjälp av någon mer. Ej optimal lösning, men fortsätter arbeta på en bättre lösning. Förhoppning finns att Amanda Ström har möjligheten att kunna kliva in och hjälpa till. Det finns ganska många tjejer som visat intresse. Anmälan till div 4 och till div 5. Medhjälpare behövs, t ex med de administrativa uppgifterna.

b) *Årsmöte*

Förslaget att ha möte som föregående år, inget fysiskt årsmöte för sektionen.

c) *Material*

Intersport väljer att ha möte med högst två representanter från respektive klubb. L-O kommer att representera fotbollen.

Försäljning av klubbkläder kommer att ske på samma sätt som föregående år.

Diskussion kring färgkombination uppstod, frågan tas med huvudstyrelsen huruvida stadgarna kan ändras.

7. Anläggningar och personal

a) *Vandrahem*

Vattenmätaren flyttad.

b) *Fotbollsplaner/IP*

Inget att rapportera.

c) *CH Läktaren*

Bygglovshandlingar inlämnade, inga kompletteringar behövs. Inväntar svar.

Ekonomigrupp kommer bildas, helst så snart som möjligt. Även bygggrupp kommer också bildas.

8. Nästa möte

Onsdag 16 februari kl 18:00

Åtgärdslista

Datum	Åtgärd	Ansvarig	Status